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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Szalay-Bobrovniczky Kristóf, honvédelmi miniszter 

Az interpelláció címe: "Hajlandók-e belátni a kötelező Covid-oltásokkal kapcsolatos 
hibáikat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Covid-diktatúra legdurvább oltásra  kényszerítése a  Honvédségben volt,  hiszen  aki  a  kísérleti
vakcinákat  visszautasította,  azt  rendelkezési  állományba  helyezve  illetmény/fizetés  nélküli
szabadságra küldték egy évre,  de leszerelési tilalommal is sújtották őket, sőt a másodállást  sem
engedték nekik: magyarul haljanak éhen, a családjukkal együtt.

Minek  minősült  a  2021  novemberében  a  Honvédség állományilletékes  parancsnokai  által
kiadott „Felhívás a Covid-19 védőoltás felvételére” című ügydarab? Parancsnak?

Ha parancsnak minősült, miért kellett a katonáknak és a honvédelmi alkalmazottaknak 
hozzájárulási nyilatkozatot kitölteniük?

Mit takart a hozzájárulási nyilatkozat? Önkéntes felelősségvállalást, mint a civileknél?

Hogy adhattak ki egyszerre egy parancsot és a katonák kezébe kitöltésre hozzájárulási 
nyilatkozatot, mikor a honvédelmi törvény is kimondja, hogy a parancsnok felelősséggel tartozik a 
kiadott parancsért?

Megkérem, hogy ne jöjjön azzal, hogy az csak egy táblázat volt, amit ki kellett tölteni az esetleges 
betegségek jelentése miatt, amikor több fajta okmányminta volt, köztük olyan is, ahol le volt írva, 
hogy "önként vállalom". A katonák nemcsak honvédségi oltópontokon oltattak, tehát töltöttek ki 
ilyen papírt.

Kaptak-e teljes körű tájékoztatást a katonák és a honvédelmi alkalmazottak arról, hogy 
mellékhatások esetén hogyan kezeli őket a Honvédség?

Tájékozódott-e arról a HM vagy a Honvédség a beadatás előtt, hogy milyen közép- és hosszútávú 



kockázatok és mellékhatásai lehetnek a Covid-19 elleni vakcináknak az érintett állományra nézve?

Tisztában vannak-e azzal, hogy több NATO-hadsereg elismerte a Covid-19 elleni vakcinák káros 
mellékhatásait (pl. az USA-ban) és jelentős számú vakcinával oltott katona pereli a vezetést az 
elszenvedett mellékhatások miatt (pl. Kanadában és Norvégiában)? Ugyanolyan oltásokat 
használtak, amelyekkel a magyar katonákat is beoltották.

Ki a felelős az oltás elrendeléséért? Az akkori honvédelmi miniszter, az akkori MHP parancsnok,
vagy az állományilletékes parancsnokok mint közvetlen munkáltatók?

Ha  nem  volt  parancsba  adva,  miért  távolították  el  az  oltatlan  katonákat  és  honvédelmi
alkalmazottakat egy nappal az oltáskötelezettség megszüntetése előtt? A kormányrendelet alapján a
munkáltatónak biztosítva volt a döntési lehetőség, hogy megszüntesse az oltatlanok jogviszonyát,
vagy  visszavegyék  őket.  Több NATO-tagországban  bíróságon  támadják  az  oltási  parancsot  (pl.
Észtországban  és  Kanadában),  illetve  visszavették  a  leszerelt  oltatlan  katonákat  (pl.
Olaszországban), vagy készülnek visszavenni őket, mint pl. az Egyesült Államokban (legalábbis a
republikánusok).

Tervezi-e a HM, illetve a Honvédség a Covid elleni vakcinák újrakötelezését az új variánsokra való 
tekintettel?

Kérem, válaszoljon ezekre a kérdésekre.

Tisztelettel:
 Novák Előd
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